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Abstract (en)
[origin: US4574704A] A guidance system permits of guiding the railroad track positioning device of a track renewal and maintenance machine as the
machine moves in the track working direction. To this end the curvature of a track section to be worked upon comprised in a chord of predetermined
length is measured and as a function of this curvature the direction of a second chord is measured, one end of this second chord being coincident
with the rear end of the section whereas its predetermined and constant length is so selected that its other end lies on the already renewed or
maintained track section and shows the position of a point of this section before the renewal or maintenance works.

Abstract (fr)
On détermine la courbure d'un tronçon (AFB) appartenant à la voie avant l'entretien ou le renouvellement tendu par une courde (a) de longueur
déterminée. En fonction de cette courbure on détermine par rapport à la première corde (AB) la direction d'une seconde corde (BC) dont l'une des
extrémités (B) coïncide avec l'extrémité postérieure du tronçon (AFB), tandis que sa longueur déterminée et constante est choisie de sorte que la
seconde extrémité soit située sur la section de voie déjà renouvellée ou entretenue et indique la position occupée par un point de cette section
avant le renouvellement ou l'entretien.
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